
MEMÒRIA D’ACTIVITATS DEL CAP DE SETMANA D’ARTS MARCIALS A PAPIOL 
 
INTRODUCCIÓ 
 
A finals de 2021, durant una assemblea general, es va decidir que faríem tot el possible per 
realitzar esdeveniments espor�us de gran format. En aquest sen�t, els darrers anys l’equip 
educa�u ha renunciat al seu sou per estalviar i comprar tatami, a més d’engegar negociacions 
per portar compe�cions i entrenaments federa�us a Papiol. Per molt que ho comentàvem, 
l’equip de govern mai va mostrar gens d’interès. 

L’any 2023, Fermín Parra, el president de FEDECATJUDOiDE va fer una visita a Papiol. Aquell 
mateix dia es va comprometre a portar tota mena d’esdeveniments espor�us a Papiol. El 
nostre esforç i insistència va donar els seus primers fruits. Només calia el vis�plau de l’equip de 
govern. 

La primera resposta per part de la regidoria d’esports era que el Bàsquet ocupava sempre tots 
els caps de setmana i era inamovible. Parlant amb Dídac, el coordinador de Bàsquet, vam 
confirmar que era men�da. Fins i tot es va oferir amablement a canviar alguns par�ts si podíem 
avisar amb temps, mostrant el seu suport a la nostra inicia�va. No enteníem que passava. 

Després d’una llarga espera, insistència i pressió, vam aconseguir que la regidora d’esports es 
reunís amb la nostra junta, per intentar fer entendre la importància d’aquests esdeveniments. 

Com sempre, nega�ves i evasives sense cap ni peus. Vam demanar que com més aviat millor, es 
parlés amb la resta de l’equip de govern. La seva resposta va arribar massa tard i per desgràcia 
la federació no ens va poder incloure en el seu calendari d’ac�vitats. 
 
Igualment, com teníem el pavelló reservat per instància des de fa mesos, vam organitzar una 
compe�ció amistosa interclubs que va ser tot un èxit, amb més de 200 judokes, tot i que la 
regidoria d’esports la va intentar boicotejar amb amenaces de tancar el pavelló. 

 
 
Al curs 2023-2024, amb un nou equip de govern, vam rebre suport per part de la regidoria 
d’esports per organitzar un cap de setmana dedicat a les arts marcials i aquesta vegada vam 
marcar un abans i un després a les arts marcials a Papiol. 



2-3-2024 SUPERCOPA CATALUNYA ALEVÍ I BENJAMÍ A PAPIOL 
 
Es tracta d’un esdeveniment que organitza la federació per introduir a judokes d’entre 8 i 12 
anys en l’àmbit compe��u tot fent combats de lliga, amb un caràcter lúdic i educa�u. Tothom 
qui par�cipa rep la mateixa medalla, com a reconeixement del seu esforç. 

 
 
Divendres a la nit, sòcies i socis del club es van posar mans a la feina per tenir-ho tot enlles�t. 
La federació ens va deixar 80 tatamis que, sumats al nostre, feien 400 metres quadrats repar�ts 
en 8 zones de combat. També vam decidir obrir el Bar per donar un servei més complet. 
 

 
 



 
L’ajuntament, per la seva part, encara que no va poder donar suport econòmic, va aportar 
material i ens va ajudar amb la publicitat i la logís�ca (aparcaments, policia, etc.). Per la nostra 
part, a més del muntatge, vam comprar medalles i tot el necessari per fer les ac�vitats. 

 

Segons la FEDECATJudoiDA, es l’esdeveniment Espor�u més gran que s’ha realitzat per número 
d’inscripcions.  Fins i tot vam haver de comprar més medalles a correcuita!  

A la compe�ció, finalment vam tenir un total de 547 Judokes, repar�ts en diferents categories: 



CATEGORIA BENJAMÍ (NASCUTS 2014-2015) 
FEMENÍ 79  
MASCULÍ 197  

CATEGORIA ALEVÍ (NASCUTS 2012-2013) FEMENÍ 92 
MASCULÍ 179 

 

Pel �pus de compe�ció i l’edat dels inscrits, la gran majoria portava la seva família, 
comptabilitzant prop de 2500 visites a Papiol només al ma�. Això va fer que tots els restaurants 
de Papiol es�guessin desbordats. 

 
 
Cal recalcar que són combats de lliga (es fan combats contra tots els par�cipants en la lliga i qui 
guanyi més combats, acaba primer) i que encara que el nostre club és pe�t, estem orgullosos 
de tenir un campió de Catalunya, en Mar� i una medalla de bronze, Hiba, en la seva primera 
compe�ció oficial. 
 
Com que algunes famílies es quedaven a passar el dia per l’ac�vitat Judoxics de la tarda, van 
aprofitar per fer una mica de turisme pel poble. Com a anècdota, l’excursió més comentada o 
que semblava que va agradar més quan venien al Bar va ser la visita a “les escletxes”. 

És tot un orgull per nosaltres poder parlar del que potser ha sigut l’esdeveniment espor�u 
més gran que s’ha celebrat a Papiol, tant per nombre d’inscrits, com per visites a Papiol. 

 
 



JUDOXICS 
 

Es tracta d’un esdeveniment espor�u 
lúdic per a infants en edat escolar.  

Realitzen un seguit de jocs i ac�vitats 
relacionades amb el Judo al llarg de 
diferents estacions, gaudeixen d’un 
Castell inflable gegan� i tot dinamitzat 
per personal de la federació i la Jaqui, la 
mascota oficial del Judoxics.  

En finalitzar i superar totes les proves, 
reben un pe�t obsequi. 

La trobada va tenir lloc a les 16:30 de la 
tarda, donant temps a les famílies que 
havien vingut al ma� per anar a menjar, 
encara que van venir moltes més a la 
tarda, totes aquelles que tenien infants 
que no volien compe�r. 

 

Com sempre, nenes i nens van haver de fer la salutació. El moment en què estem rodejats 
d’infants en absolut silenci, mostrant el seu respecte i educació, es increïble. I encara no havien 
arribat les famílies del torn del ma�! 
 



 
El castell inflable gegan�, una idea que creiem pot funcionar molt bé a la “copa Papiol”. 
 

 
La par�cipació en aquest cas va ser més reduïda, encara que es va fer en un mateix torn. Van 
acudir més de 250 infants amb les seves famílies, a més de judokes del nostre club que s’ho 
van passar molt bé! 
  



ENTRENAMENT FEDERATIU DE DEFENSA PERSONAL 

El diumenge al ma�, entre les 9:00 i les 10:30, la federació va organitzar un entrenament 
federa�u de defensa personal al que van acudir 30 espor�stes. 

 

La classe va ser dirigida pels mestres Jose Manuel Guisado i Fermín Parra, ambdós amb 
currículums molt destacats dintre de les arts marcials. En aquesta ocasió, es va fer èmfasi en 
millorar les bases i donar solucions a diferents situacions amb controls efec�us.  

 

 

 

 

 



CAMPIONAT DE CATALUNYA ABSOLUT DE JIU JITSU 
 
Abans de començar, vam dedicar un minut de silenci a Patricia Mar�n Blanco, 6e Dan, figura 
destacada al món del Jiu Jitsu, entrenadora nacional i medallista Europea, que va morir aquesta 
setmana per culpa d’un càncer contra el qual lluitava des de 2018. 
 

 

A les 11:00 del ma�, va començar una compe�ció que servia per classificar per la selecció 
catalana de Jiu Jitsu que, en dues setmanes, haurà de representar-nos cal campionat 
d’Espanya. Es van reunir prop de 40 espor�stes de diferents categories i edats.  
 

 

Aquesta compe�ció es va dividir en dues fases: La primera, la més semblant a Judo, en què 
havien de fer una projecció i després guanyar també a combat de terra. La segona fase, 
“figh�ng” a més s’hi afegien els punts que havies de marcar amb cops de puny o peu (Atemis). 



QUE PODRÍEM MILLORAR? 
 
Acús�ca 
 
Encara que el públic i l’ambient d’aquest �pus d’esdeveniments espor�us és molt diferent  
d’altres esports, amb tanta gent era di�cil parlar amb el públic o anunciar els diferents torns. 
Potser podríem llogar un equip d’àudio o penjar uns altaveus. 

Bar 

Com que l’espai és limitat, s’hauria de traslladar tot el material del club al magatzem, no només 
una part, per fer espai per begudes i snacks i facilitar la mobilitat. 

Per facilitar i agilitzar els cobraments, caldria demanar un datàfon. 

Stock 

Amb tot el que hem après, hauríem d’ajustar les pròximes comandes a les begudes i snacks que 
més es demanen: Coca-Cola, Aquarius, Cafè amb llet i Kinder Bueno. 
 
Venda de marxandatge 
 
Sembla que el nostre logo li agrada a molta gent i ens han demanat samarretes i dessuadores. 
Podríem preparar algunes per vendre i fer encara més publicitat de la “copa Papiol”. 
 
Publicitat 
 
Un dels objec�us d’aquestes compe�cions és donar a conèixer el poble a la gent de fora, així 
com fer que gaudeixin del menjar dels nostres restaurants i dels llocs d’interès locals. 
 
Podríem adjuntar els menús dels restaurants a la promoció que fem pels clubs i un pe�t resum 
de les seves virtuts: Distància al pavelló, qualitat del menjar, quan�tat, preu. 
 
Fer i repar�r uns tríp�cs que es doni amb cada comanda al bar, amb la ubicació dels llocs 
d’interès i restaurants, com un tríp�c publicitari, semblant als que es fan per turisme. 

També hauríem de penjar pancartes dels llocs d’interès, els restaurants i fer una pancarta més 
gran pel nostre club. 
 
Una idea que funciona molt bé per promocionar les en�tats és fer un pe�t concurs que animi a 
la gent a seguir el nostre club i promocionar les nostres ac�vitats. 
 

Disposició de Tatami 

A causa de la gran quan�tat d’inscripcions, només 8 zones de combat frenaven el ritme de la 
compe�ció. Per la pròxima, farem 10 zones de combat, repar�des en dues fileres de 5, ocupant 
32 metres de llarg per 14 metres d’ample. 

Graderies 

Vam rebre algunes queixes per la mala accessibilitat a les graderies, especialment per a la gent 
gran. Les graderies en molt poc temps es van omplir i la gent s’acumulava a la porta, dificultant 
l’accés. 



Vam demanar per megafonia que la gent no s’acumulés a l’entrada i vam obrir la porta d’accés 
a la zona del rocòdrom, aquesta degudament tancada. A la part de dalt va poder pujar molta 
gent i això va donar oxigen a l’entrada. 

Podríem habilitar una zona a la pista per la gent amb dificultats de mobilitat. Potser també es 
podrien afegir algunes files de cadires, per tenir encara més gent asseguda. 

També, obrir totes les portes d’accés del pavelló, per ven�lació i facilitat d’entrada i sor�da. 

Aparcament 

Alguns organitzadors de la compe�ció portaven material que calia descarregar el més a prop 
possible del pavelló. És per aquest mo�u que creiem que seria bona idea reservar o delimitar 
alguns aparcaments per aquests vehicles, especialment pel Castell inflable, premis, regals i els 
equips audiovisuals. 
 
Pavelló 
 
Els WC no tenen ni tapa intermèdia per asseure, no només dona mala imatge, especialment als 
serveis femenins, sinó que els més pe�ts no poden asseure còmodament. 

Els serveis tampoc tenen a on ficar el paper de WC, per tant, es queda a terra i s’acaba mullant 
o embrutant. 

Encara que la major part de les incidències, especialment d’ampolles d’aigua que cauen, van 
ser resoltes per sòcies i socis del nostre club (menció especial a la gran feina feta pel Dani A., 
qui va estar canviant papereres, revisant vestuaris i netejant de forma general tot el pavelló) 
creiem que caldria un reforç de personal de neteja després de la compe�ció. 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



IMPRESSIONS I AGRAÏMENTS 

Encara que es podien millorar moltes coses, la feina feta va ser impressionant. Va ser tot un 
èxit, tant per quan�tat d’inscripcions com per la quan�tat de gent que va visitar Papiol.  

Aquest �pus d’esdeveniments espor�us donen a conèixer el poble i donen una molt bona 
empenta als restaurants locals, que van quedar col·lapsats. Amb aquesta experiència, hem 
après molt de cara a les compe�cions que volem organitzar en el futur. 

Agraïm a totes les sòcies i socis del club la seva ajuda i el seu esforç. 

 

Des de les 6:00 del ma� fins a les 20:30 un pe�t exèrcit format per l’alumnat, pares i mares que 
s’encarregaven del Bar, la neteja i moure tatamis, anar a comprar, a buscar canvi, així com les 
tasques d’anunciar premis, torns, informar a la gent, acompanyar als més pe�ts a la zona del 
podi, donar medalles, etc. Diumenge, a recollir tot i encara els hi quedava energia! 

 



 
 

 

Gràcies a totes i tots que heu fet possible aquest increïble cap de setmana! 
 
 


